
municipis de menys de 20.000
habitants, que són els que més
necessitats tenen en aquests
moments i els que constituei-
xen la gran majoria de les enti-
tats locals. 

Nova llei de govern local

Finalment, el Consell Terri-
torial de la FEMP va demanar
que s'abordàs de forma urgent
l'aprovació de la nova Llei de
govern local, que recentment
ha presentat el ministre d'Ad-
ministracions Públiques, Jordi
Sevilla, al president de la
FEMP, Francisco Vázquez. A la
roda de premsa posterior a la
reunió del Consell Territorial, el
president de la FEMP, Fran-
cisco Vázquez, president al
mateix temps del Consell i que
va comparèixer al costat del
vicepresident del mateix, Xosé
Crespo, president de la Fede-
ració Gallega de Municipis
(FEGAMP), va informar sobre

tots els acords d'aquest òrgan, i
es va mostrar molt satisfet que
els ajuntaments siguin "les úni-
ques institucions espanyoles
que en aquests moments de
gran crispació que hi ha a
Espanya transmetin tranquil·li-
tat, serenitat, diàleg i consens",
cosa que, segons el parer de
Vázquez, "ha de servir de lliçó
per a molts". Aquesta opinió va

ser compartida totalment per
Crespo, el qual va agrair al pre-
sident de la FEMP la creació del
Consell Territorial com a òrgan
d'agrupació de totes les federa-
cions territorials de municipis,
alhora que es va mostrar orgu-
llós que "els batles espanyols
estiguin representats per un
home del talent com Francisco
Vázquez".

El Consell Territorial ratifica la posició de la
FEMP davant els estatuts d'autonomia
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El Consell Territorial de la
FEMP, òrgan integrat per les
federacions territorials de
municipis de les 17 comunitats
autònomes, ha ratificat per
unanimitat la presa de posició
de la FEMP davant les reformes
estatutàries en la primera reu-
nió que es fa després de consti-
tuir el Consell el passat mes de
maig, i que s'ha duit a terme a
la ciutat de la Corunya. Aquesta
ratificació suposa la consolida-
ció definitiva de les demandes
dels ajuntaments, ja que impli-
ca reclamar el blindatge de les
competències municipals i 
l'assignació del finançament
necessari perquè aquestes pu-
guin desenvolupar-se. 

Fons de compensació 

Per altra banda, el Consell
Territorial ha traslladat la
necessitat de constituir com
més aviat possible un fons de
compensació econòmica als

Foto de familia dels presents al Consell Territorial celebrat a la ciutat de la Corunya

Foto de familia dels presents al Consell Territorial celebrat a la ciutat de la Corunya



Jornada informativa sobre 
la caducitat de les inscripcions patronals 

dels estrangers no comunitaris

Un moment de la presentació de la jornada a càrrec de la secretària general de la Felib.

Un moment de la reunió feta a la Felib.

La Federació d'Entitats Locals
de les Illes Balears va realitzar
el 7 d'octubre una jornada
informativa per exposar la
Resolució de 28 d'abril de 2005
sobre la caducitat de les ins-
cripcions patronals dels es-
trangers no comunitaris. 

Tant el delegat de l'Institut
Nacional d'Estadística de les
Balears, Joan Pons Ordinas,
com el responsable de la
Gestió Padronal de l'INE
Balears, Rogelio Fernández
Covisa, comentaren el caràcter
beneficiós d'aquesta resolució.
Durant la jornada, es donaren
una sèrie d'instruccions als
ajuntaments sobre el procedi-
ment per dur a terme les cadu-
citats de les inscripcions
padronals dels estrangers no
comunitaris que no tinguin
autorització de residència per-
manent, d'acord amb la
Resolució de 28 d'abril del
2005 sobre la Llei orgànica
14/2003. 

En aquesta Llei s'indica que
les inscripcions que es facin en
el padró, quan no tinguin una
residència permanent, tindran
una durada de dos anys, per la
qual cosa un cop transcorregut
aquest termini caduquin i cal
renovar l'empadronament. A
través de la Direcció General
de Policia, l'INE rep els noms
de les persones que tenen resi-
dència permanent. 

organismes de la comunitat.
Pel fet que l'INE disposa de
tots els padrons d'Espanya, per
exclusió elabora la llista de les
persones no comunitàries o
que senzillament no tenen
autorització de residència per-
manent. S'envia la llista als
ajuntaments i aquestes s'enca-
rreguen a través d'aquesta
resolució d'enviar als interes-
sats un preavís en què se'ls
indiqui que la seva inscripció
en el padró caducarà i que han
de passar per l'Ajuntament per
renovar-la.

Reunió del Consell Executiu de la FELIB
A la seu de la Felib hi hagué
la darrera reunió del Consell
Executiu corresponent al 2005.
Entre els punts tractats, cal
destacar els següents: quant al
punt 2 de l'ordre del dia, re-
ferent a la proposta sobre
l'Estatut d'autonomia presen-
tada pels batles de Binissalem,
Miquel Nadal, i de Puigpun-
yent, Joan Ferrà, es decideix
proposar una sèrie de criteris
que creuen que haurien de ser
prevists en la reforma de
l'Estatut de les Illes Balears,
com per exemple l'autonomia
local, les competències de les
entitats, les matèries que les
comunitats autònomes haurien
de transferir a les administra-
cions locals, la suficiència
financera i la relació entre
administracions. 

També, a petició dels mem-
bres de l'Executiva, s'afegeix la
invitació als portaveus dels
grups parlamentaris per
poder-los fer arribar les opi-
nions dels nostres municipis.
En el punt 3, que esmenta la

proposta de moció sobre les
convocatòries de subvencions
per a les entitats locals, s'ha
decidit engegar un estudi sobre
les convocatòries que s'han 
fet durant el darrer exercici i,
sobre això, poder presentar
uns criteris mínims a l'hora de
convocar les subvencions.

Estudi sobre convocatòries

L'estudi pretén comprovar
els criteris actuals, en segons
quins casos ampliar els
mínims i en altres casos pun-
tualitzar els objectius. Altres
punts que també s'hi tractaren
foren els referents a l'acord 
de l'Ajuntament des Migjorn
Gran sobre el Pacte local per 
a la integració i la convivència,
o l'acord de la Comissió de
Presidents de Corporacions
Locals de Menorca sobre
l'Avantprojecte de llei de règim
local, i s'intentarà fer una reu-
nió amb la comissió que duu el
tema durant el primer trimes-
tre del 2006 .

El president de la Federació, Carlos Delgado, va fer un balanç del 2005



El secretari d'Estat de Coo-
peració Territorial, José Luis
Méndez Romeu, i el director
general de Cooperació Local,
Manuel Zafra Víctor, també
varen ser presents a la FELIB.
El motiu: la presentació de l'es-
borrany del Llibre blanc.

El director general, Manuel
Zafra, fou el primer que hi 
va intervenir. Va destacar la
importància que es faci un acla-
riment competencial, especial-
ment en el tema del finança-
ment local, per tal de donar
carta de naturalesa jurídica a
una realitat fàctica. 

Segons Zafra, la Comissió del
Llibre Blanc aborda, entre els
reptes més destacats, el paper
que han de tenir les diputacions
en el sentit que les instàncies

intermunicipals han de tenir
competències instrumentals al
servei dels municipis.

Posteriorment, va prendre la
paraula el secretari d'Estat de
Cooperació Territorial, José
Luis Méndez Romeu, i va expli-
car la importància de dur a
terme la redacció del Llibre
blanc per les connotacions
actuals. "Ens trobam ficats dins
un cicle de reformes estatutà-
ries, de revisió dels estatuts
d'autonomia vigents, i aquest
és un moment estratègicament
important per fer el debat, per
donar una resposta satisfac-
tòria a tots i per cercar la millor
sinergia de les actuacions
locals."

Una altra de les raons expo-
sades fa referència al fet que

les comunitats autònomes "han
arribat al seu sostre de compe-
tències, en exercir la totalitat de
les realitats sectorials. Per tot
això, s'ha d'adaptar el marc
jurídic dels municipis a la reali-
tat autonòmica de 1985" a par-
tir de la Llei de bases de règim
local de 1985.

I, com a tercera raó, el secre-
tari d'Estat va recordar que la
realitat dels ajuntaments de fa
20 anys "ha canviat substan-
cialment. Es reben peticions de
les quals les administracions
actuals no poden fer-se càrrec".

Durant la seva presentació,
també va explicar la singulari-
tat del mapa municipal en l'àm-
bit nacional, i destacà la pecu-
liaritat de les Balears pel que fa
als consells insulars, que, en

l'opinió de Méndez Romeu,
"segons la interpretació, tenen
un caràcter institucional o bé
tenen un caràcter local", i indi-
cà que la Llei de bases ha 
de cercar solucions per evitar
conflictes amb els consells
insulars. 

Finalment, va fer referència 
a la revisió del règim local i res-
saltà la cooperació que hi ha
d'haver entre les administra-
cions. "S'ha de passar d'una
cultura de la confrontació a una
de cooperació entre adminis-
tracions." Indicà que "els muni-
cipis i les comunitats autòno-
mes coincideixen en moltes
competències, i s'ha de pactar
el punt de divisió".

Presentat l'esborrany del “Libro blanco” a la FELIB

Recordatori any 2005

Maria Umbert, directora ge-
neral de l'ens de Ràdio i Televi-
sió de les Balears IB3, va acudir
a la FELIB per presentar als
batles i als regidors presents a
la sala d'actes els objectius
estratègics que pretenia la tele-
visió autonòmica balear just
quan estava en període de pro-
ves: que IB3 fos un servei

públic, normalitzar l'espai in-
formatiu, ajudar a dur a terme
la normalització lingüística i
potenciar la cohesió i les sen-
yes d'identitat de les Balears.

Durant la seva exposició,
Umbert va ressaltar un factor
que, segons ella, "convida a
l'optimisme" quant a l'èxit de la
televisió autonòmica balear: el

fet que les Balears tenguin l'ín-
dex de consum de cadenes
autonòmiques més elevat del
país, i més si es té en compte
que fins ara les Balears no
tenien televisió pròpia, encara
que sí que gaudien de la major
oferta televisiva estatal, amb un
total de nou canals de difusió
terrestre analògica entre priva-

des, estatals i altres cadenes
autonòmiques. Umbert va tan-
car la seva exposició afirmant
que el model de televisió que
ella presenta ha de suposar 
l'adequació del mercat audiovi-
sual autonòmic a la demanda
actual de les Illes Balears.

IB3 també es va presentar a la FELIB



Regular la col·laboració entre
ambdues entitats per conèixer
la FMSC, els objectius, les acti-
vitats entre els membres de 
l'illa de Mallorca, i coordinar les

reunions informatives entre
aquests socis amb la finalitat
que estiguin perfectament
assabentats de la tasca que
l'FMSC desenvolupa, són els

punts destacables del conveni
de col·laboració que signaren el
president de la FELIB, Carlos
Delgado, i la vocal de la Junta
Executiva del Fons Mallorquí 

de Solidaritat i Cooperació,
Margalida Cantarellas, en re-
presentació de Bernadí Coll,
president de la FMSC, a la seu
de la FELIB.

Signatura d'un conveni de col·laboració entre 
la FELIB i la FMSC

Recordatori any 2005

La sala de plens de l'Ajun-
tament de Manacor fou el lloc
escollit per la FELIB per fer la
reunió del Consell Executiu 
del passat 13 de maig. La mesa
va ser presidida pel batle 
de Manacor, Antoni Pastor, en
qualitat d'amfitrió; la secretària
general de la FELIB, Joana
Alomar; la representant del
Consell d'Eivissa i Formentera,
Carmen Domínguez, i el batle

de Binissalem, Miquel Nadal.
En aquesta reunió, es va

acordar la data d'inici del Pla de
formació contínua que fa la
FELIB, i que seria a partir del
mes de juny. També es va infor-
mar sobre el conveni que
durant els pròxims mesos po-
dria signar la FELIB amb el
Tribunal Superior de Justícia de
les Balears per dur a terme la
formació dels jutges de pau.

També es va fer referència a
un informe sobre la darrera
reunió mantinguda entre la
FELIB i la Fundació d'Ajuda a la
Reinserció. Un dels temes pen-
dents, referent a l'elaboració
del catàleg, és definir qui es
farà càrrec del cost de la Segu-
retat Social de les persones que
compleixen condemna i que la
redimeixen a través de treballs
en benefici de la comunitat.

Es va exposar la problemàtica
de la segona activitat de la
Policia Local, així com les com-
petències entre aquesta i la
resta de cossos de seguretat de
l'Estat. En aquest sentit, la
FELIB ha decidit crear una
comissió per estudiar aquest
tema amb les altres adminis-
tracions.

Manacor va acollir el Consell 



A l'Assemblea Ordinària de la
FELIB es va fer referència dins
l'informe anual de la Pre-
sidència a l'eficàcia del treball
que ha realitzat la Federació al
llarg del 2004. S'indicà que el
Pla de formació contínua va ser
executat al cent per cent, i que
es va fer un esforç important
per arribar a totes les illes amb

la realització de 13 accions 
formatives a Mallorca, 10 a Me-
norca, 10 a Eivissa i 3 a For-
mentera.

També s'ha format part dels
diferents actes organitzats per
celebrar el 25è aniversari d'a-
juntaments democràtics, i
també s'ha realitzat un viatge a
Brussel·les, en el qual s'han

visitat els diferents edificis del
Parlament Europeu i s'ha parti-
cipat en les jornades que han
organitzat els membres de la
Comissió Europea.

El president va esmentar el
protagonisme de la FELIB en
altres organismes, ja que s'a-
consegueix tenir representants
de la FELIB a bona part de les

comissions i dels plens dels
diferents òrgans del Govern i
dels consells, d'aquesta mane-
ra podem gaudir d'un arxiu
ampli amb informes, actes i do-
cumentació addicional a l'abast
de tots els membres de la
FELIB.

L'Assemblea de la FELIB passa revista

Recordatori any 2005

Jornada Municipal sobre la Legislació Autonòmica
d'Emergències, Protecció Civil i Policia Local   

Amb màxima expectació, re-
flectida en una sala d'actes
plena, es va fer, en primer lloc,
la presentació de la Jornada a
càrrec del president de la
FELIB, Carlos Delgado, i el
director general d'Emergències
del Govern balear, Joan Pol.
Posteriorment, Pol va iniciar la
seva ponència. 

Destacà els principis bàsics
del sistema de gestió d'emer-
gències (SEIB-112):

a) Una única autoritat d'e-
mergències a les Balears.

b) Un sistema integral i una
única plataforma tecnològica i
de comunicacions.

c) Assignació de tècnics de
direcció, gestió i comunicació
en cada protocol d'emergèn-
cies.

Després, hi va intervenir el
responsable del Departament
d'Emergències del Govern,
Pedro Orfila. Va presentar
l'Avantprojecte de llei de gestió
d'emergències, que és un com-
plement de la Llei d'ordenació
d'emergències, i que ha d'apro-
var el Consell de Govern amb el
consens tant dels consells com
dels ajuntaments.

Orfila va destacar l'obligació
que tenen els municipis de
fomentar les agrupacions de
voluntaris i de cossos professio-
nals de protecció civil i que ells
mateixos elaborin el seus propis
plans municipals de riscs. 

A més, tots els municipis de
més de 20.000 habitants o que
siguin denominats turístics han
d'elaborar el seu pla d'emer-

gències. Aquest punt està espe-
cificat en el Pla de riscs i inun-
dacions. Això implica que molts
d'ajuntaments, malgrat que no
disposin d'un nucli poblacional
de 20.000 habitants, hagin de
fer un pla municipal d'emer-
gències. Finalment, va esmen-
tar una sèrie de disposicions
addicionals, entre les quals va
destacar la que fa referència al
112, que en cas de catàstrofe
serà considerada com l'autori-
tat que coordinarà tots els mit-
jans sanitaris. També s'aprova-
rà la viabilitat del GAD (Grup de
Suport en Desastres), format
per professionals altament
qualificats que actuaran a l'es-
tranger en cas de desastre.

Una altra de les ponències
que cal destacar fou la de

Bartomeu Bonafé, tinent de
batle de Seguretat i Protecció
Civil de l'Ajuntament de Calvià.
Va comentar que des de
l'Ajuntament s'elaboren plans
d'emergència dels edificis
municipals i dels col·legis, on
s'organitzen i es dirigeixen
simulacres, i es col·labora amb
els que duen a terme empreses
privades del terme.

Bonafé va dir que, arran de
l'entrada del Decret 2/2004, de
mesures mínimes de seguretat
a les platges, Calvià ha modifi-
cat les funcions que duien 
a terme a les seves platges
durant la darrera dècada per
adaptar-les al Decret, millo-
rar-ne alguns aspectes huma-
ns i modernitzar el material
existent.



Joana Alomar, secretària ge-
neral de la FELIB, i Bartomeu
Bonafé, regidor de l'Ajuntament
de Calvià, varen acudir a la seu
de la FEMP a Madrid per a una
reunió de representants de les
diverses federacions territo-
rials de municipis en la qual
s'havia de tractar de manera
monogràfica la creació d'un
grup de treball que estudiàs les
possibilitats d'homogeneïtzar

les diverses normatives auto-
nòmiques sobre policies locals. 

Aquesta ha estat la primera
reunió que s'ha fet amb repre-
sentants de les federacions
regionals d'ençà que es va
constituir el Consell Territorial,
i s'hi va posar de manifest que,
mentre que les lleis de coordi-
nació de policies locals de les
comunitats autònomes són les
que marquen el finançament,

les categories, les retribucions i
altres aspectes diversos d'a-
quests cossos, són els ajunta-
ments els que han d'afrontar i
assumir aquests marcs sense
saber, en molts dels casos, com
i amb quins mitjans dur-ho a
terme. D'aquí la necessitat que
aquest encontre per treballar
entre la FEMP i les federacions
territorials es plantejàs amb
l'objectiu d'establir una sèrie

de criteris comuns orientats a
harmonitzar l'actuació de les
entitats locals. 

Finalment, es va acordar ela-
borar un document base en el
qual quedi recollida la posició
de la Federació i de les federa-
cions territorials; aquest docu-
ment s'enviarà al Ministeri de
l'Interior i a les comunitats
autònomes.

Homogeneïtzar les diverses normatives 
autonòmiques sobre policies locals

Recordatori any 2005

La FELIB, representada per la
secretària general, Joana Alo-
mar, va signar, a la seu del
Tribunal Superior de Justícia de
les Illes Balears, el Conveni de
col·laboració per a la formació
dels jutges de pau.

A l'acte, també hi assistiren

per part del CGPJ el vocal del
Consell a les Balears, Luis
Aguiar de Luque; el president
del TSJB, Antoni Terrasa
García; el coordinador territo-
rial del Servei de Formació
Continuada de l'Escola Judicial,
Fernando Socías Fuster, i el

president de l'AMIB, Biel Matas.
Amb la firma d'aquest Con-

veni, els jutges de pau i els fun-
cionaris de l'Administració lo-
cal que en cada ajuntament
desenvolupin funcions relacio-
nades amb els jutjats de pau
podran accedir a les activitats

que es realitzen a través de
l'Escola Judicial. 

És per tot això que tant la
FELIB com l'AMIB col·labora-
ran de forma plena a l'hora de
facilitar les instal·lacions ade-
quades per dur a terme les
activitats de formació.

Firma del Conveni de col·laboració entre 
la FELIB i el CGPJ  



El director general de la Con-
selleria de Comerç, Indústria i
Energia del Govern balear,
Jaume Sureda, també fou pre-
sent a la FELIB. El motiu fou la
presentació del Pla director
sectorial energètic de les Illes
Balears (PDSE). Sureda va
donar a conèixer les necessi-
tats de les Balears en matèria
energètica i va indicar que el
consum d'energia a la nostra
comunitat és elevat i té un crei-
xement constant, malgrat l'es-
cassa presència del gas dins

aquest consum i l'elevat ús que
es fa de l'electricitat a les
Balears. 

Segons el director general, el
Pla director sectorial energètic
és una ordenació de les infraes-
tructures energètiques a través
d'una planificació i d'un segui-
ment de l'activitat energètica,
en què compatibilitza el desen-
volupament econòmic i social
amb la preservació del medi
ambient. 

El director general d'Energia
va explicar als representants

dels ajuntaments de la FELIB
que els objectius que vol acon-
seguir el Pla director són:

- Garantir el subministra-
ment energètic.

- Assegurar una provisió
energètica de qualitat.

- Utilitzar energia més neta
potenciant l'ús del gas natural
en lloc del petroli i el carbó.

- Preservar el medi ambient
evitant les emissions de CO2 i
seguint les pautes del Protocol
de Kyoto.

- Impulsar les energies reno-
vables a través del PIER.

- Aconseguir l'eficiència
energètica.

Elegir les tecnologies més
avançades (qualitat i eficiència),
evitar tant com es pugui l'im-
pacte mediambiental i renovar
les estructures obsoletes, així
com les despeses assumides
pel sistema, són alguns dels
criteris bàsics que segueix el
PDSE.

Presentació del Pla director sectorial energètic 
a la sala de d’actes de la FELIB

Recordatori any 2005

El 4 de març es va firmar el
Conveni entre la FELIB i el
Departament de Medi Ambient i
Natura del Consell de Mallorca,
l'objectiu del qual és establir

una col·laboració mútua entre
el CIM i la FELIB per realitzar
activitats de formació ocupacio-
nal i d'orientació laboral dins
l'àmbit mediambiental amb les

escoles taller i les cases d'ofici. 
Així, la FELIB coordinarà la

comunicació amb els diferents
ajuntaments de Mallorca amb la
finalitat que donin a conèixer les

necessitats d'ocupació i de for-
mació dins l'àmbit d'aplicació
del Conveni, difonguin les activi-
tats programades i executin la
part pràctica als municipis.

Un conveni beneficiós per a tothom  



Qüestionaris als membres de la Felib
2003-2007

CONSELL DE MENORCA
Història: Menorca és la capdavantera en la reivindicació d'un model preautonòmic que finalment és assumit per
la resta de les formacions de les Balears. Durant aquesta etapa, les seves forces polítiques exerceixen un paper
cabdal en el desvetlament de la consciència autonòmica i en la recuperació de les institucions d'autogovern per
a cada illa. L'embranzida de l'Assemblea Autonòmica de Menorca després de la signatura del Pacte del Toro
(juliol de 1977) resulta decisiva per aconseguir aquest reconeixement històric. L'impuls dels menorquins va ser
reconegut en la reunió de parlamentaris que, reunits al Saló Gòtic de l'Ajuntament de Ciutadella, aproven el 
desembre de 1977 el projecte del règim preautonòmic. 
Web: www.cime.es
Telèfons de contacte: 971 356 050 / 971 368 216 (fax)

- Quina opinió li mereix la problemàtica del finan-

çament local?

- És un problema que hem de treballar entre tots,
els ajuntaments són l'Administració més propera
als ciutadans i els que han de donar una resposta
moltes vegades més ràpida. A més han posat en
marxa serveis que no sempre son competències
municipals però sí que són necessitats socials. Per
tant, és importantíssim que les administracions
locals estiguin ben dotades econòmicament per
cobrir les necessitats dels ciutadans i ciutadanes..
- Valoració de la tasca de la FELIB quant al Pla de

formació contínua.

- La formació sempre és important i la valoració és
positiva quant al Pla de formació que es fa des de
la FELIB i que té una gran participació, per tant
pens que s'ha de seguir treballant per donar uns
bons plans formatius i tenir persones ben forma-
des.
- A quines àrees demanaria major protagonisme

de la FELIB?

-  El tema del finançament dels ajuntaments, la
problemàtica que suposa l'aprovació de lleis i
decrets per part del Govern balear i que impliquen
obligacions econòmiques als ajuntaments que no
estan finançades, així com la reforma de l'Estatut.

Àngela Caules Fuentes - vicepresidenta tercera de la Felib
Àngela Caules Fuentes va néixer fa 49 anys a Ciutadella de Menorca. La seva experiència política amb el Partit Socialista Obrer Espanyol
va començar exercint un càrrec públic l'any 1995 com a regidora i tinenta de batle a l'Ajuntament d'Alaior en l'equip de govern, fins a l'any
2003. Des del 2003 està al Consell Insular de Menorca com a consellera de Cooperació Local i Esports i vicepresidenta tercera de la FELIB.

AJUNTAMENT DE SANTA MARGALIDA
Nombre d'habitants: 9.074 (informació: INE 2003)  
Situació geogràfica: Municipi que té una extensió de 8.479 hectàrees, situat a la badia d'Alcúdia, al nord-est de 
l'illa de Mallorca. Té una costa de més de 13 quilòmetres, està conformada per una successió de platges 
arenoses i roques baixes, on desemboquen tres torrents. Aquí es troba el sistema dunar de Son Real-Son Serra,
un dels millors conservats de Mallorca, i l'espai natural d'especial interès del torrent de na Borges. Darrere la
barra dunar, i fins a uns quatre quilòmetres cap a l'interior, es troben grans espais forestals, conformats per pinar
pinar, per vegetació del tipus garriga o per la combinació d'ambdós.
Web: www.ajsantamargalida.net
Telèfons de contacte: 971 523 050 / 971 523 777 (fax

- Quina opinió li mereix la problemàtica del finan-

çament local?

- És evident que la majoria d'ajuntaments tenen
problemes de finançament. Han assumit moltes
competències sense cap tipus de compensació. És
un tema prioritari trobar-hi una solució.
- Valoració de la tasca de la FELIB quant al Pla de

formació contínua.

-En general, veig molt positiva tota la labor que
realitza la FELIB.
- A quines àrees demanaria major protagonisme

de la FELIB?

-  Crec que la FELIB hauria d'ajudar els ajunta-
ments en la reivindicació d'una millora en el finan-
çament i tenir més autonomia en moltes matèries,
especialment en el tema de l'urbanisme.

Àntoni del Olmo Dalmau - batle de Santa Margalida
Antoni del Olmo Dalmau va néixer fa 47 anys a Santa Margalida. Com a activitat laboral al marge de la
política, Antoni del Olmo és empleat de banca. La seva experiència política amb el Partit Popular va
començar l'any 1995 com a regidor a l'Ajuntament de Santa Margalida. Des de l'any 1997 és batle de
Santa Margalida, i aquesta és la tercera legislatura al capdavant del consistori.


